

Title (en)

Time switch provided with remote control of the commutation programme-entry device.

Title (de)

Zeitschaltgerät mit fernsteuerbarer Bedienung der Schaltprogramm-Eingabevorrichtung.

Title (fr)

Commutateur horaire avec commande à distance du dispositif d'entrée du programme de commutation.

Publication

EP 0247270 A2 19871202 (DE)

Application

EP 87100285 A 19870112

Priority

DE 8602473 U 19860131

Abstract (en)

In a time switch with remotely-controllable operation of the switching programme input device, the latter being arranged on the operating side of the time switch and provided with mechanical, electro-mechanical or electronic, in particular key-shape input units, a remotely-controllable transmitter (3) is positioned adjacent to the individual input unit (1), which transmitter is detachably arranged, in particular plugged on, screwed on or absorbed on the operating side (2) of the time switch.

Abstract (de)

Bei einem Zeitschaltgerät mit einer fernsteuerbaren Bedienung der Schaltprogramm-Eingabevorrichtung, die mit mechanischen, elektromechanischen oder elektronischen, insbesondere tastenförmigen Eingabegeräten versehen, auf der Bedienungsseite des Zeitschaltgerätes angeordnet ist, ist dem einzelnen Eingabegerät (1) ein fernsteuerbarer Geber (3) benachbart, der auf der Bedienungsseite (2) des Zeitschaltgerätes lösbar angeordnet, insbesondere aufgesteckt, aufgeschraubt oder aufgesaugt ist.

IPC 1-7

H01H 43/04

IPC 8 full level

H01H 43/04 (2006.01); **H01H 9/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 43/04 (2013.01); **H01H 9/167** (2013.01); **H01H 2221/02** (2013.01); **H01H 2221/022** (2013.01); **H01H 2231/028** (2013.01);
H01H 2231/032 (2013.01); **H01H 2239/066** (2013.01)

Cited by

EP0516115A3

Designated contracting state (EPC)

CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8602473 U1 19860703; EP 0247270 A2 19871202; EP 0247270 A3 19890726

DOCDB simple family (application)

DE 8602473 U 19860131; EP 87100285 A 19870112